

Date: 17/4/2024

Subject: The discussion session on the Muscat Stock Exchange regarding the Financial Statements for the year end December 31, 2023 for Bank Nizwa SAOG

الموضوع: الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط حول البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 لبنك نزوى ش.م.ع.

Bank Nizwa SAOG is pleased to invite our valued shareholders and investors to attend the discussion session on the financial statements for the year ending December 31, 2023 for Bank Nizwa SAOG, scheduled to be held as per the following details:

يسر بنك نزوى ش.م.ع. دعوة المساهمين والمستثمرين الكرام لحضور الجلسة النقاشية حول البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 لبنك نزوى ش.م.ع. والتي من المقرر عقدها وفق التفاصيل التالية:

التاريخ: 22 إبريل 2024
الوقت: 1:00 مساءً

Date: 22 April 2024

Time: 1:00 PM

You can view the audited financial statements of the bank on the Muscat Stock Exchange website, which were disclosed in March 11, 2024.

يمكنكم الإطلاع على البيانات المالية المدققة للبنك في موقع بورصة مسقط والتي تم الإفصاح عنها في 11 مارس 2024.

سيتم عقد الجلسة النقاشية عبر الرابط أدناه:

<https://shorturl.at/jHS56>

The discussion session will be held via the link below:

معرف الإجتماع: 369 290 576 640

<https://shorturl.at/jHS56>

الرقم السري: yNh5nJ

Meeting ID: 369 290 576 640

Passcode: yNh5nJ

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Kind regards,



Khalid Al Kayed
كالد الكايد

الرئيس التنفيذي

Khalid Al Kayed

CEO

Public

P.O. Box 1423, Al Khuwair
Postal Code 133
Sultanate of Oman
CR No. 1152878
www.banknizwa.om
Call Centre: 24 950500

Tax Card No.: 8074540

ص ب : ١٤٢٣، الخوير
الرمز البريدي : ١٣٣
سلطنة عمان
رقم س.ت: 1152878
www.banknizwa.om
مركز الاتصال : 24 950500

رقم البطاقة الضريبية : 8074540